
Styremøte 9
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 01.05.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: ingen

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Hanna <33

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken K2K, overnatting, Pippipballuba, feiret bursdag, aldri
spille mer HINT, badeland

Sofie K2K, hyttetur, pippipballuba, badeland, logitasjub

Erik Var på Martin Lepperød, var i Oslo

Christian Pippipballuba, logitasjub

Mia Pippi.., hyttetur, middag med UKAgjengen, løpt litt

It Fredrik Pippi…, beefa med en gamling,

Bok Fredrik Logitasjub, Pippi.., var hjemme en uke→ var på raske
menn

Veslemøy Pippi.., gratis kino, volleyballturnering, ute på stranden
og buldra



Maren gratis kino, chilla, vært på Rosenborgkamp

Hanna Spilt fotballkamper for spanky, tatt over som lagleder,
vært i Sverige med kollektivet, gjort skole

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Mail, 17. mai frokost, medarbeidersamtaler,
eksamensgrilling, fotografering, K2K, Pipiballuba,
NV-kalender

Er det noen viktige
arrangementer som
kommer opp, si ifra
slik at jeg kan legge

det inn i
NV-kalenderen

Sofie Søndagsinnlegg, instaposter, møte med itDAGENE,
K2K

Vi fikk ikke støtte fra
SIT:(

Erik Søkt støtte, betalt silent

Christian Planlagt Geoguessr på kont

Mia Planlagt ferdig kræsjkurs, hatt sosialkveld/spillkveld
med komiteen, ordnet klart til siste quiz for semesteret
(imo), arrangert Pippipballuba med Frederik

It Fredrik Kranglet med one.com for å holde nettsida oppe, fjerna
vitnemålet fra nettsida. arrangert pippip med Mia.
Planagt minigolf med komitéen

Bok Fredrik Avisa er ferdig printa og livet smiler. Forbereder
fadderutgave

Veslemøy Sanskrøret har vert med på volleyballturnering og
TurLUR arrangerte ein spontan buldre- og grilltur. Har
også hatt møte med fotballen og det er fiksa nye
ansvarlige for damene, og søkt om penger fra
velferdstinget. Har også begynt å spille lotto for å få opp
grasrotandelen.

Alle bør ta seg
en lottorunde

Maren Har arrangert gratis kino og svart litt på mail. og hadde
en stipendpils etter andre møte. Jeg er nesten ferdig
med en spørreundersøkelse til Arrkom om hvordan det
har vært og hva de vil gjøre til høsten så jeg kan
planlegge og forberede til høsten. Har også søkt om vi
kan bruke litt av pengene som jeg egentlig fikk til kreativ
kveld på eksamensfrokost



Hanna hatt siste møte med fadderkom og ferdigstilt det meste.
workshop med NV-fakultetet.

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Mariken for god håndtering av alle copyrights situasjonene

Hanna Ros for gode boller

Maren Gratis Kino

Christian Fylle kjøleskapet med mye forskjellig brus

Mia og Fredrik Pipip

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?

Bok Fredrik Sofie
Miste lurdopin (Som ikke produseres
lengre) rett etter hun fikk den Ja

Sofie Bok Fredrik

Alt for bra tale på logitas jub

Ja



Bok Fredrik Maren For å begå valgfusk på eget arrangement Nei

Veslemøy IT Fredrik For å feilberegne enheter til pipipbaluba Ja

Veslemøy Mia Se over Ja

Hanna Christian

For mye pant for lenge på kont

Ja(up s)

Hanna Erik Lure til seg 188k fra IDI Ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Saker <33 sak



Sak 1: Tidsbruk på spanks Innmelder: Mariken
Tid: 2 min

Bakgrunn
Vi bruker kanskje litt lang tid på spanks. Kan vi prøve å kutte ned på
dette?

Diskusjon

Konklusjon Christian tar mer styring, og alle er enige

Handlingsplan

Sak 2: Tilbakemeldinger fra LURDO! Innmelder: Mariken
Tid: 15 min

Bakgrunn

LURDO! har sendt en mail med ting de ønsker å ta opp med oss:
1) Plass på lageret. LURDO! ønsker mer plass, gjerne en hylle til

men senere et skap
2) Inkludering av LURDO! i fadderperioden
3) Lavt oppmøte fra styret på LURDO! arrangementer
4) Invitasjon til 20 års jubileet

Diskusjon

1) Bruke skapet på ID, men ID er egentlig ikke Spanskrøret sitt, og det kan evt bli tatt
der? LURDO! har allerede en hel hyllerad,
LURDO! kan evt søke om mer lagringsplass. De kan sende mail å høre om det er
mulig å få mer lagringsplass.

2) Fadderperioden begynner å bli planlagt i januar og februar, opplegget har dermed
allerede blitt satt, og dette må dermed bli tatt i betraktning til neste år. Til neste år bør
LURDO! ta kontakt i januar/februar. Til neste år kan evt en fra LURDO! melde seg inn i
fadderkom.

Oppdatere stilligsinstrus til kontaktlæreren → (strebe etter å inkludere undergruppene
enda mer)

3) Mange er travle med alt styrevervet innebærer, i tillegg til mange andre
spankyarrangementer.
LURDO! kan ta mer kontakt der de viser at de ønsker at styremedlemmer skal være
med.
Mer samarbeid med arrkom og LURDO! → kan være lettere å få flere folk med på, mer
lavterskel versjon av spillene. Arrkom ønsker felles arrangementer
Kan LURDO! skaffe seg en mail som blir sjekket regelmessig?

4) Det er linjeforeningsstyrer som hovedsakelig blir invitert

Konklusjon

Handlingsplan

1) LURDO! gjør selv reeaserch på om det er mulig å få mer lagringsplass andre plasser
fordi lageret er allerede veldig fullt

2) LURDO! bør ta kontakt tidligere (jan uar). Opplegget for 2024 er satt, dermed kan det
evt skje neste år. Generelt bør de som har tips og triks til fadderopplegget melde seg
inn i fadderkom. Dette gjelder ikke bare LURDO!, men alle undergruppene.



Sak 3: 17. mai planlegging Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn

1) Gjennomgang av planleggingen
2) Aktiviteter under frokosten
3) Oppmøte og alkohol i 17. mai toget (inkl vår rekkefølge)
4) Gjennomgang av retningslinjer for deltakelse i 17.mai toget

Diskusjon

Noe underholdning til frokosten:
Alle kan trekke en challenge med en gang de kommer inn
Legge icebreakersspørsmål på bordene
Mariken lager quiz

Konklusjon

Handlingsplan

Mariken legger ut oversikt over hvor Spanskrøret skal gå i toget, bør møte opp i toget 13.10
Ikke vis alkoholholdig drikke i toget

Starter frokosten klokken 10, alle i styret møter opp 9.45
Få med mer 1.klassinger og for såvidt folk fra de andre kullene. Alle blæster

Underholdning til frokosten:
Alle kan trekke en challenge med en gang de kommer inn
Legge icebreakersspørsmål på bordene
Mariken lager quiz

Sak 4: Fadderuke planlegging Innmelder: Hanna
Tid: 7 min

Bakgrunn
1) Hva forventes det at styret møter opp på
2) Takeovers i fadderuka inkludert elevrådsrepresentant
3) Samfundet ønsker å vite når vi skal være der i fadderuken

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan 1) Dette bør styremedlemmene være med på:

Oppdatere stilligsinstrus til kontaktlæreren → (strebe etter å inkludere undergruppene
enda mer)

3) Mer samarbeid med arrkom og LURDO! → kan være lettere å få flere folk med på,
Arrkom ønsker felles arrangementer. Kommunikasjonen mellom disse leddene bør bli
bedre (svare raskere på mail).

4) Det er linjeforeningsstyrer som hovedsakelig blir invitert. De må evt selv sende
melding til jubansvarlig

r



- Scaventer hunt→ styre har egen post tirs 20.aug
- Hybel til hybel
- Hvis noen grupper mangler flere faddere en dag
- Volleyballlag tirsdag 13.aug
- Styrelag på ØLympisk mandag 19.aug
- Få med fol på Spanskrøretfesten 22. eller 23.

2) Elevrådsrepresentanten kan ha takeover på insta i fadderperioden (2. uken). Resten
kan ha etter fadderuken

Sak 5: Copyright saken Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Jeg tenker å ta opp på neste LL (13. mai) copyright saken, slik at
andre linjeforeningen blir “advart”. Hva ønsker vi at jeg sier?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Si det som det er, spør om andre har erfaringer med det

Sak 6: Nedleggelse av Psykt vanlig uke Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn

1) Er det mulighet for linjeforeningene i NV-gangen å ta over
psykt vanlig uke igjen, eller har noen linjeforeninger lyst til å
ta over det?

2) Dersom dette ikke er et alternativ, har vi en formening om hva
pengene de har på konto kan gå til?

Diskusjon

Spanksrøret alene kan nok ikke ta over, kan NV ta over som en felles greie? Da kan
linjeforeningene arrangere en dag hver. Pengene kan evt doneres til veldedighet

Konklusjon

Handlingsplan Mariken tar opp våre tanker på NV-møte

Sak 7: itDAGENE Innmelder: Sofie
Tid: 5 min

Bakgrunn

Vi skal inngå et samarbeid med itDAGENE som går ut på at vi får
plasser til deres bankett 16.september. I gjengjeld skal vi poste på
insta i tillegg til å ikke ha noen egne arrangementer 16.-17.sep.



Vi har mulighet til å fulle hele 20 plasser, men avtalen er at de vi ikke
klarer å fulle opp må Spanskrøret betale for. Dermed har jeg sendt ut
påmelding på hvem som kunne vært interessert, men det er vi som
bestemmer hvor mange plasser Spanskrøret ønsker. Hva tenker dere
om antall plasser?

Diskusjon

Konklusjon

Sofie spør om kontrakten kan endres til 2.-5.klassinger
Vi skriver inn samme antall som vi får folk som har meldt interesse i skjemaet Sofie har sendt
ut til alle

Blæste til alle it-folk man ser

Send en ekstra melding i alle kullgruppene der man skriver at de som har meldt seg på
skjemaet blir prioritert når den “ekte” påmeldingen i september kommer

Handlingsplan

tSak 8: Fordeling av tavler på Stripa Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Det er nå mulig å søke om å få tavler på stripa. Mener vi har hatt det
før/ har det, men er litt usikker. Er dette noe vi ønsker å ha?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Det trengs ikke

Sak 9: Frokost på kontoret i eksamensperioden Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Vi må videreformidle info om frokost på kontoret. Når ønsker vi å
møte opp? Kanskje vi skal legge det inn i kalenderen?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan

Legg ut instastory om frokost: tirs-tors neste uke 07.15, det blir nytraktet kaffe
Maren lager i tillegg plakat



Sak 10: Komite Opptak til høsten Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn

Marikens forslag: alle medlemmer kan søke om å bli medlem av
komiteer på høsten, ikke bare førsteklassingene. De som allerede er
med i komiteer trenger ikke søke på nytt:)

Hadde vært positivt for 4. klassinger som ikke har meldt seg inn i
komite pga praksis. Også positivt for de som “angrer” på at de ikke
meldte seg inn tidligere. Tanker?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Får tydelig fram at ALLE kan melde seg inn, ikke bare 1.klassinger
1.klassingene er sikret plass

Sak 11: Faktura på film lisens Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Vi har fått mail om en faktura basert på filmvisning på kont av filmer
som ntnu ikke har tilgang på. Hvordan stiller vi oss til dette?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Lag en oversikt over rett dato, og rett film

Sak 12: Bruk av messenger chat
Innmelder:
IT Fredrik
Tid: 5 min

Bakgrunn

Vært en del “ikke essensielt” som sendes i styrechatten på messenger.
Jeg synes det kan være veldig hyggelig, men viktigere informasjon
drukner i blant.
Kan lage “tøys og tull” kanal internt i discorden?

Diskusjon

Konklusjo
n

Handlings
plan Bruker snapchatgruppen til “tull og tøys” slik at viktig info på messenger ikke “forsvinner”

Eventuelt kommet opp under møtet



Sak og/eller navn Konklusjon

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan

Sak 1: Tidsbruk på
spanks

Christian tar mer styring, og alle er enige

Sak 2:
Tilbakemeldinger fra
LURDO!

1) LURDO! gjør selv reeaserch på om det er mulig å få mer
lagringsplass andre plasser fordi lageret er allerede veldig fullt

2) LURDO! bør ta kontakt tidligere (jan uar). Opplegget for 2024 er
satt, dermed kan det evt skje neste år. Generelt bør de som har tips
og triks til fadderopplegget melde seg inn i fadderkom. Dette
gjelder ikke bare LURDO!, men alle undergruppene.

Oppdatere stilligsinstrus til kontaktlæreren → (strebe etter å inkludere
undergruppene enda mer)

3) Mer samarbeid med arrkom og LURDO! → kan være lettere å få
flere folk med på, Arrkom ønsker felles arrangementer.
Kommunikasjonen mellom disse leddene bør bli bedre (svare
raskere på mail).

4) Det er linjeforeningsstyrer som hovedsakelig blir invitert. De må evt
selv sende melding til jubansvarlig

Sak 3: 17. mai
planlegging

Mariken legger ut oversikt over hvor Spanskrøret skal gå i toget, bør møte opp i toget
13.10
Ikke vis alkoholholdig drikke i toget

Starter frokosten klokken 10, alle i styret møter opp 9.45
Få med mer 1.klassinger og for såvidt folk fra de andre kullene. Alle blæster

Underholdning til frokosten:
Alle kan trekke en challenge med en gang de kommer inn
Legge icebreakersspørsmål på bordene
Mariken lager quiz

Sak 4: Fadderuke
planlegging

3) Dette bør styremedlemmene være med på:
- Scaventer hunt→ styre har egen post tirs 20.aug
- Hybel til hybel



- Hvis noen grupper mangler flere faddere en dag
- Volleyballlag tirsdag 13.aug
- Styrelag på ØLympisk mandag 19.aug
- Få med folk på Spanskrøretfesten 22. eller 23.

4) Elevrådsrepresentanten kan ha takeover på insta i fadderperioden (2. uken).
Resten kan ha etter fadderuken

Sak 5: Copyright
saken

Si det som det er, spør om andre har erfaringer med det

Sak 6: Nedleggelse
av Psykt vanlig uke

Mariken tar opp våre tanker på NV-møte

Sak 7: itDAGENE

Sofie spør om kontrakten kan endres til 2.-5.klassinger
Vi skriver inn samme antall som vi får folk som har meldt interesse i skjemaet Sofie
har sendt ut til alle

Blæste til alle it-folk man ser

Send en ekstra melding i alle kullgruppene der man skriver at de som har meldt seg på
skjemaet blir prioritert når den “ekte” påmeldingen i september kommer

Sak 8: Fordeling av
tavler på Stripa

Det trengs ikke

Sak 9: Frokost på
kontoret i
eksamensperioden

Sofie legger ut instastory om frokost: tirs-tors neste uke 07.15, det blir nytraktet kaffe
Maren lager i tillegg plakat

Sak 10: Komite
Opptak til høsten

Får tydelig fram at ALLE kan melde seg inn, ikke bare 1.klassinger
1.klassingene er sikret plass

Sak 11: Faktura på
film lisens

Lag en oversikt over rett dato, og rett film

Sak 12: Bruk av
messenger chat

Bruker snapchatgruppen til “tull og tøys” slik at viktig info på messenger ikke
“forsvinner”

Møtekritikk

● NSTR


